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{youtube}eUb1AmkuAiQ{/youtube} 22 червня відбулася прес-конференція депутата
Львівської обласної ради, голови комісії з транспорту та ЖКГ Михайла Задорожного.
Головним питанням прес-конференції було відшкодування збитків потерпілим внаслідок
буревію, що 9 червня прокотився селами Дрогобиччини. Депутат також офіційно заявив
про намір подати позов до суду на газети «Галицька Зоря» та «Трускавецький вісник» 
з приводу необ’єктивного висвітлення даної ситуації і з метою отримання компенсації
морального збитку у сумі 50 тис. грн., які він зобов’язується перерахувати мешканцям, що
постраждали внаслідок буревію.

      

  

М. Задорожний повідомив, що не задоволений позицією представників деяких ЗМІ, які
замість того, аби об’єктивно висвітлювати події, друкують на своїх сторінках матеріали,
що подають інформацію однобоко, тим самим не лише оприлюднюють неправдиві факти,
а й відверто пишуть те, що подобається місцевій владі. На думку Задорожного,
представники ЗМІ мали представити обидві точки зору на проблему і дати читачам
можливість самостійно робити висновки щодо ситуації, яка склалася. Натомість своїми
діями журналісти самі розпалюють конфлікт, адже, коли постраждалі читають відверту
брехню, зрозуміло, їх охоплює праведний гнів, бажання відстояти свої права і спробувати
віднайти справедливість. Пан Михайло закликав журналістів бути людяними, не
потурати владі й подавати правдиву інформацію щодо постраждалих внаслідок
природної стихії.     Окрім того Михайло Задорожний дав відповіді на запитання
журналістів про те, якими саме в цій ситуації мають бути дії райдержадміністрації на
його думку. Адже, М. Сендак в свою чергу повідомляв представникам ЗМІ, що
надзвичайна ситуація, яка склалася в районі, класифікується як надзвичайна ситуація
місцевого рівня і має певні обмеження по виплатах, й у районному бюджеті на випадок
надзвичайної ситуації закладено 100 тис. грн. Саме тому влада неспроможна збільшити
суму виплат постраждалим.
 Пан Задорожний вважає, що реальним кроком з боку Дрогобицької
райдержадміністрації у допомозі потерпілим було б збільшення бюджету. Оскільки
голова районної державної адміністрації, згідно закону про органи місцевого
самоврядування, може скликати позачергову сесію районної ради, скоригувати програми
бюджету і виділити додаткові кошти з державного фонду на допомогу подолання
завданої шкоди, внаслідок буревію.  Зі свого боку депутат запевнив, що робить усе від
нього залежне для допомоги потерпілим мешканцям, і вже з понеділка буде надано
допомогу у накритті дахів одиноким людям, тим, кому допомоги чекати нема від кого, а
самі собі допомогти вони вже не в змозі.       Присутні на прес-конференції журналісти
отримали нагоду разом із депутатом виїхати безпосередньо до сіл Волоща, Тинів і Зади,
яким буревій завдав найбільшої шкоди, порозмовляти з жителями і, побувавши на місці,
своїми очима побачити реальний стан речей. За словами самих постраждалих, голова
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райдержадміністрації М. Сендак приїжджав у неділю, 10 червня, але його візит
обмежився оглядом пошкоджень адміністративних будівель. Влада обмежила свою
допомогу виплатою потерпілим по 1000 грн. Мовляв, наслідки негоди для своєї приватної
власності, селяни повинні ліквідовувати самі. Отже, мешканці полишені напризволяще і
змушені ліквідовувати завдану стихією шкоду своїми силами.

  

{youtube}T5LyAsL4cUw{/youtube}
{youtube}7Mz5dH8qz8Y{/youtube}
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